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Wijzigingsverzoeken Lijst Ingekomen Stukken (LIS) 
gemeenteraadsvergadering d.d. maandag 2 juni 2025. 

 
De gemeenteraad heeft de mogelijkheid om het afdoeningsadvies van ingekomen stukken op de LIS te wijzigen naar de 
onderstaande categorieën.  
 
Categorieën afdoeningsadviezen: 

I. Voor kennisgeving aannemen  
II. College vragen om afschrift beantwoording aan de raad te sturen 

III. College vragen een conceptantwoord voor te bereiden 
IV. Ter bespreking aan de raad aanbieden 
V. Griffie vragen een conceptantwoord voor te bereiden 

 
 

ID Onderwerp Verzoeker Verzoek  Toelichting 
3159 Raadsinformatiebrief AZC Carsten 

Zwaaneveld, 
D66 

Van cat. I naar cat. IV Al sinds begin 2023 spreekt de 
gemeenteraad over het 
realiseren van een azc, maar 
zelfs de Spreidingswet 
deadline van 1 juli 2025 halen 
we niet. Wat ons betreft alle 
reden voor een openbaar 
debat over hoe wel snel tot 
realisatie van een azc te 
komen. Dat is een 
verantwoordelijkheid die we 
hebben naar een heel 
kwetsbare groep in onze 
samenleving: asielzoekers. 

3181 Brief Karperhof van Dorpsraad 
Woubrugge. 

Thijs Mooren, 
Mooi K&B 

Van cat. I naar cat. IV Mooi Kaag en Braassem is van 
mening dat we als raad en 
college dorpsraden veel meer 
serieus zouden moeten nemen 
als zij een probleem kenbaar 
maken. 
De dorpsraad Woubrugge 
geeft in hun ingekomen stuk 
aan twijfels te hebben bij de 
verkeersveiligheid afwikkeling 
bij de bouw Karperhof voor 
ontsluiting en de 
verkeersveiligheid Bateweg na 
bestudering van de WOB-
verzoeken. Zij geven aan dat 
nav rapporten Goudappel en 
adviezen van ambtenaren vd 
gemeente dat deze adviezen 
tegenstrijdig en genegeerd zijn 
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met het uiteindelijk advies wat 
aan de raad is meegegeven bij 
bestemmingsplan Karperhof. 
De verkeersveiligheid is 
hiermee in het geding 
gekomen vandaar bespreken 
om tot een constructieve 
veilige verkeersoplossing te 
komen voor alle bewoners 
Woubrugge en dat we 
daarmee naar alle 
waarschijnlijkheid de volgende 
lus hiermee kunnen 
voorkomen. 
 

3199 Beantwoording schriftelijke vragen 
fractie D66 inzake Pauzeknop 
energietransitie. 

Carsten 
Zwaaneveld, 

D66 

Van cat. I naar cat. IV De beantwoording overtuigt 
ons niet dat de ingedrukte 
pauzeknop noodzakelijk is. 
Veel stilgezette onderdelen 
lijken doorgang te kunnen 
vinden; waar en hoeveel 
windturbines er komen is niet 
relevant voor het afstemmen 
van randvoorwaarden. Idem 
voor zonneweiden. In debat 
kunnen we dan als raad met 
elkaar bespreken waarop wij 
vinden dat doorgang kan en 
moet plaatsvinden. Ook als wij 
stilstaan, wacht 
klimaatverandering en 
luchtvervuiling niet. 
 

3203 Brief van Kleine Oase inzake 
College en P-terrein 

Anke Kusters, 
D66 

Van cat. I naar cat. II N.v.t. 

3211 Brief van inwoners inzake 
speelplaatsje Griede 7 Leimuiden 

Anke Kusters, 
D66 

Van cat. I naar cat. II N.v.t. 

3216 113 zelfmoordpreventie: Lokaal 
beleid suïcidepreventie en GR2026 

Anke Kusters, 
D66 

Van cat. I naar cat. IV De afgelopen jaren vroeg D66 
al geregeld aandacht voor dit 
onderwerp. Nu gemeenten per 
2026 verantwoordelijk worden 
voor suicidepreventie is het 
extra belangrijk over dit 
onderwerp met elkaar in een 
debat van gedachten te 
wisselen. Deze brief is daar 
een goede basis voor. 

 


